
ZÁPIS 
 

z 5. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 
konané dne 25.05.2022 od 14:00 hod.  

distanční formou (on-line) 
 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Jiří Regner, Ing. Tomáš 

Pětivoký, Martin Podveský, Matěj Hlavatý, Jan Janeček 
 
Omluven:  Bc. Pavel Bulíček, 1. náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje 
 
Nepřítomen: Pavel Bartoš, Mgr. Jan Zeman 
 
Hosté:  Ing. Bohumil Pecold, pověřený vedoucí odboru informatiky 

  
 

Program jednání: 

1. Zahájení a přivítání přítomných 
2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 
3. Příprava rozpočtu odboru IT na rok 2023 (Ing. Bohumil Pecold) 
4. Aktuální stav přípravy Digitální technické mapy KHK (Ing. Bohumil Pecold) 
5. Prezentace hospodaření kraje na Cityvizor (cityvizor.cz) a členství ve spolku Otevřená 

města (Ing. Bohumil Pecold) 
6. Které další aplikace a projekty z Otevřená města (otevrenamesta.cz), BISON (spolek-

bison.cz) mohou pomoci při digitalizaci Krajského úřadu? (diskuse) 
7. Jak a koho se ptát na digitalizaci jednotlivých odborů Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje? (pokračování diskuse) 
8. Různé 

 
 
K bodu 1 
Zahájení, přivítání přítomných 
 
Jednání ve 14:00 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.  
 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 6 členů komise on-line formou 
prostřednictvím videokonferenčního jednání (po zahájení se připojili další 2 členové komise). 
 
 
K bodu 2 
Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu  
 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu úvodního jednání komise IT a 
současně o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen  
Ing. Tomáš Pětivoký.  
  



2 
 

 
schválení ověřovatele zápisu Ing. Tomáše Pětivokého 
schválení programu 5. jednání 
1. hlasování: 
Pro               7 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
Program 5. jednání komise IT byl schválen. Ověřovatelem zápisu z 5. jednání komise IT byl určen 
Ing. Tomáš Pětivoký. 
 
 
K bodu 3 
Příprava rozpočtu odboru IT na rok 2023 
 
Ing. Bohumil Pecold představil připravenou verzi návrhu rozpočtu odboru IT na rok 2023.  
 
Ing. Bohumil Pecold uvedl, že pro odvětví IT byl pro rok 2023 vyčleněn limit cca 45 mil. Kč na 
běžné výdaje tohoto odvětví, pro investice – tedy Fond rozvoje a reprodukce Královéhradeckého 
kraje pro rok 2023 pro odvětví informatiky to je limit cca 22 mil. Kč, který je ale odborem IT 
dopracován do výše až 33 mil. Kč (předpoklad získání jiných finančních zdrojů mimo rozpočet 
kraje – dotačních prostředků). V návrhu rozpočtu není zahrnut vliv inflace. 
V návrhu rozpočtu je vyčleněno cca 3,2 mil. Kč na obnovu notebooků pro Krajský úřad 
Královéhradeckého kraje (variantně PC) a cca 400 tis. Kč na obnovu lokálních tiskáren 
(předpoklad výměny za úsporné inkoustové tiskárny Epson). Dále jsou zde vyčleněny provozní 
prostředky stanovené dle předběžné kalkulace na migraci současné spisové služby EZOP na 
novou spisovou službu – pokud k výměně za jiný systém dojde (aktuálně posuzováno fungování 
stávajícího systému spisové služby EZOP, v návaznosti na pravidla právních předpisů 
k vztahujících se ke spisové službě). 
V investičních prostředcích rozpočtu kraje pro odvětví informatiky na rok 2023 jsou zaznamenány 
mj. prostředky na projekt „Systém pro správu mobilních zařízení“ a na projekt „Rozlišení a obnova 
zálohování TCK“. Uvedené projekty je možné předložit k realizaci v rámci dotačního programu na 
„kybernetickou bezpečnost“. V investičních prostředcích jsou též vyčleněny finance na nové 
licence „Enterprise Agreement“ či na nové licence spisové služby, v případě, že dojde ke změně 
systému. Investiční akce odvětví informatiky pro rok 2023 též počítají s obměnou dvou 
pracovních stanic pro správce serverové infrastruktury TCK.  
 
Diskuse: 
Jan Janeček se zajímal o typ software, který by měl zajišťovat „systém pro správu mobilních 
zařízení“.  
 
 
K bodu 4 
Aktuální stav přípravy Digitální technické mapy KHK 
 
Ing. Bohumil Pecold poskytnul aktuální informace ke stavu přípravy projektu „Digitální technické 
mapy KHK“. Informační systém Digitální technické mapy bude společný s celkem 6 kraji, již nyní 
je vysoutěžen dodavatel systému, smlouva je podepsána za všechny zúčastněné kraje. Probíhají 
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práce na implementačním projektu, diskutována kapacita datového úložiště. Každý kraj si 
samostatně uspořádá veřejnou zakázku na dodávku dat pro Digitálně technickou mapu. Dle 
připraveného harmonogramu realizace by Královéhradecký kraj měl pilotně odzkoušet data obce 
z rozšířenou působností Nová Paka. Královéhradecký kraj bude uzavírat smlouvy o spolupráci na 
Digitální technické mapě KHK s obcemi (primárně obcemi s rozšířenou působností a dále některé 
další spolupracující obce). Pro účely realizace tohoto projektu byla zřízena webová stránka, která 
informuje všechny obce kraje o skutečnosti, že v jejich katastru může probíhat mapování. 
 
 
K bodu 5 
Prezentace hospodaření kraje na Cityvizor (cityvizor.cz) a členství ve spolku Otevřená města 
 
Ing. Bohumil Pecold přednesl informace o možnosti Královéhradeckého kraje připojit se k aplikaci 
www.cityvizor.cz . Tato aplikace přináší přehlednou vizualizaci rozpočtu obcí a krajů s detailními 
daty, která jsou získávána přímo z jejích účetních systémů a následně zobrazována přehledně, 
srozumitelně a v souvislostech. Ing. Bohumil Pecold uvedl, že možné využití této aplikace 
Královéhradeckým krajem je spojeno s určitými finančními náklady. Ty by činily 49 tis. Kč ročně, 
pokud se Královéhradecký kraj stane členem spolku Otevřená města (jedná se vlastně o roční 
členský příspěvek do spolku a kraj tím získá automaticky právo realizovat svou prezentaci 
hospodaření v systému citivizor.cz bezplatně, k tomu získá i výhodu zapojit do systému své 
příspěvkové organizace za poplatek 300 Kč za 1 organizaci/ročně). V případě, že by se 
Královéhradecký kraj nechtěl připojit ke spolku Otevřená města, může využít prezentace 
v systému citivizor.cz za roční poplatek za zveřejněná data ve výši 75 tis. Kč (své příspěvkové 
organizace by v takovém případě mohl zapojit do systému prezentace za poplatek 1.000 Kč za 
jednu organizaci ročně).   
 
Diskuse: 
Ing. Tomáš Pětivoký hovořil o zveřejňování účetních dat kraje v tzv. „rozklikávacím rozpočtu“, 
uvedl, že zveřejněná data neobsahují údaje za aktuální rok 2022. K tomuto doplnil Bob Šviha, že 
data budou nejspíše v dohledné době doplněna (vždy se čeká na dokončené čtvrtletní účetní 
závěrky). 
Jiří Regner hovořil o podobném systému na sledování hospodaření obcí a krajů „Monitor“. 
Bob Šviha dále upozornil na nutnost dodržování GDPR při využití takových systémů. 
 
MgA. Václav Bartoš na základě proběhlé diskuse navrhl přijmout následující usnesení: 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e 

Radě Královéhradeckého kraje 
schválit záměr prezentace hospodaření kraje v systému www.cityvizor.cz a zároveň 
přistoupit k členství Královéhradeckého kraje ve spolku Otevřená města  

 
hlasování o návrhu usnesení předloženém MgA. Václavem Bartošem 
2. hlasování: 
Pro               8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ 5/2/2022/KIT 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
 
I. d o p o r u č u j e 

Radě Královéhradeckého kraje 
schválit záměr prezentace hospodaření kraje v systému www.cityvizor.cz a zároveň 
přistoupit k členství Královéhradeckého kraje ve spolku Otevřená města  

 
 
K bodu 6 
Které další aplikace a projekty z Otevřená města (otevrenamesta.cz), BISON (spolek-bison.cz) 
mohou pomoci při digitalizaci Krajského úřadu? (diskuse) 
 
Společnou diskusí členů komise pro IT byly projednány další projekty, kterých by se 
Královéhradecký kraj mohl v rámci svého případného členství v neziskové organizaci Otevřená 
města účastnit. Spolek nabízí dále projekt na digitalizaci dotačního procesu – odbor regionálního 
rozvoje, grantů a dotací krajského úřadu zatím neuvažuje o přechodu na jiné řešení, než 
v současné době používá. Dalším možným projektem k využití Královéhradeckým krajem by 
mohlo být tzv. „průběžné skenování zranitelnosti“, které zajišťuje vyšší obranu subjektů před 
zneužitím ze strany kyberútočíků – tento projekt by mohl být využíván příspěvkovými 
organizacemi kraje.  
Součástí diskuse se stalo i členství Královéhradeckého kraje ve spolku BISON. Královéhradecký kraj 
již nyní využívá projektu „Portál příspěvkových organizací“. Aktuálně je též diskutována možnost 
využití systému na evidenci usnesení z jednání orgánů kraje – systém byl dosud vyvinut pro Kraj 
Vysočina a bylo přislíbeno, že by takový systém mohl být uvolněn do projektů volně k dispozici pro 
členy spolu BISON. Pro Královéhradecký kraj by využití takového systému neznamenalo žádné 
náklady na pořízení, pouze případné finanční náklady na migraci dat a určitý vývoj systému, vše 
na základě úzké spolupráce s Krajem Vysočina.  
K pořízení systému pro tvorbu usnesení z jednání orgánů kraje a jejich evidenci hovořil Jiří Regner, 
poukázal na již dříve diskutovaný systém od společnosti HD Media, který využívá ke své práci 
město Červený Kostelec (nyní již i možnost napojení systému na evidenci smluv).  
MgA. Václav Bartoš uvedl, že spolek BISON nabízí také možnost využití projekt evidence smluv, 
uvedený systém nabízí komplexní řešení pro evidenci smluv včetně implementovaného systému 
zveřejnění smluv do Registru smluv.  
  
MgA. Václav Bartoš na základě proběhlé diskuse navrhl přijmout následující usnesení: 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e 

Radě Královéhradeckého kraje 
prověřit možnost využití projektu Evidence smluv v rámci členství Královéhradeckého 
kraje ve spolku BISON  

 
hlasování o návrhu usnesení předloženém MgA. Václavem Bartošem 
3. hlasování: 
Pro               8 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ 5/3/2022/KIT 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
 
I. d o p o r u č u j e 

Radě Královéhradeckého kraje 
prověřit možnost využití projektu Evidence smluv v rámci členství Královéhradeckého 
kraje ve spolku BISON  

 
 
K bodu 7 
Jak a koho se ptát na digitalizaci jednotlivých odborů Krajského úřadu Královéhradeckého 
kraje? (pokračování diskuse) 
 
Členy komise IT dále projednána možnost zjednodušení některých procesů Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje a způsob, jakým budou jednotlivé odbory krajského úřadu oslovovány 
ke spolupráci v této záležitosti.  
 
 
K bodu 8 
Různé 
 
Členy komise pro IT prodiskutovány možnosti využití čteček čárových kódů při kontrole majetku 
kraje a majetku příspěvkových organizací kraje.  
 
 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 5. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie v 15:20 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky. Upozornil, že další jednání proběhne ve středu dne 29.06.2022 od 13:00 hodin 
prezenčně na Krajském úřadě Královéhradeckého kraje. 
 
 

             MgA. Václav Bartoš 
      předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  
Ing. Tomáš Pětivoký 
 
Zapsala:  
Ivana Nesvačilová, dne 02.06.2022 
 


